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KKoommiissjjaa  OOśśwwiiaattyy,,  KKuullttuurryy,,  ZZddrroowwiiaa,,    
SSppoorrttuu  ii  OOppiieekkii  SSppoołłeecczznneejj    
VV  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    
                                                                                                            Waganiec, dnia 09.12.2009 r. 
BR.0063-KO-10/09 
 
 

Protokół Nr 10/09 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej odbytego w dniu 9 grudnia 2009 roku  

w sali narad nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

______________________________________________________________________________ 

 

W posiedzeniu Komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Pan 
Michał Dyko udział wzięli członkowie Komisji Oświaty - lista obecności stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  
Udział w posiedzeniu wzięli zaproszeni goście: Wójt Gminy –P.Marciniak, 

Przewodnicząca Rady Gminy – M.Szejner, Skarbnik Gminy – D.Roszko oraz rodzice 
dzieci z m.Józefowo, i Konstantynowo oraz  Kierownik ZOS – M.Bińkowska - lista 

obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Komisji M. Dyko – o godzinie 800 otworzył posiedzenie Komisji  
i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie  w posiedzeniu uczestniczyło 4 członków Komisji, co wobec składu Komisji 
wynoszącego 4 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 
Następnie przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza projektu budżetu gminy Waganiec  na 2010 rok. 
3. Sprawy bieżące, korespondencja. 
4. Oświadczenia, komunikaty. 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji – przeszedł do punktu 3 tj. Sprawy bieżące z uwagi na 
obecność rodziców dzieci dojeżdżających do szkoły autokarem, którzy przybyli  
z wnioskiem  o przywrócenie tego kursu ( Pan Mirosław Gębicz, Pani Lewandowska 
Aneta, Pan Tomasz Gotówka). 
Dyskutowano na temat kursowania autobusu szkolnego w sprawie dowożenia dzieci do 
szkoły w Zbrachlinie z m.Józefowo. 
Swoje uzasadnienie przedstawił Wójt Gminy oraz Kierownik ZOS i obecni rodzice . 
Komisja zaproponowała, aby autobus szkolny dowoził i odwoził dzieci do drogi 
żużlowej dochodzącej do drogi powiatowej Waganiec – Sierzchowo, do tej propozycji 
wyrazili swoją zgodę również rodzice. Wójt Gminy zlecił rozpatrzenie tej propozycji 
przez Kierownika ZOS. Kierownik M.Bińkowska postanowiła propozycję Komisji oraz 
rodziców przyjąć, aby dzieci były dowożone i odwożone w tym miejscu o który 
wnioskowano tj. z drogi żużlowej od   Józefowa do drogi Waganiec – Sierzchowo. 
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Następnie swoją opinię wyraził Pan Piotr Jargiło z m.Konstantynowo, który 
zasugerował , aby autobus szkolny przejeżdżał przez m.Konstantynowo, a nie jak 
dotychczas przez m.Dąbrówka, gdzie jest dużo dalej. Z wyjaśnień Pana Jargiło wynika, 
że aby autobus szkolny mógł przejeżdżać przez wymienioną miejscowość, to  
w pierwszej kolejności należy naprawić drogę. Z dalszych wyjaśnień wynika, że dzieci 
dojeżdżające do szkoły mogłyby znaleźć schronienie po byłym sklepie spożywczym,  
w chwili obecnej sklep został poddany rozbiórce, a dzieci zostały bez schronienia.  
Zasugerował zbudowanie wiaty dla tych dzieci oczekujących na autobus. 
Na tym dyskusję o dowożeniu dzieci zakończono. 
 
Ad.2  

W następnym punkcie posiedzenia Komisja zajęła się analizą projektu budżetu Gminy 
Waganiec na 2010 r. W poruszonych tematach i paragrafach budżetu na rok 2010 
najwięcej uwag było co do remontu dróg gminnych, oświartelnia ulicznego. Komisja 
uważa, że za mało funduszy przeznaczono na te inwestycje. Na zakup materiałów do 
remontu dróg gminnych przeznaczono tylko 100.000,00 zł wraz z transportem – dział 
600 „Transport i Łączność” § 4300. Po przeliczeniu wynika , że na zakup zostaje 
50.000,00 zł , są to wyjątkowo małe fundusze. 
 
Proponowane zmiany przez komisję w projekcie budżetu do wykreślenia : 

1. dz.754 „Bezpieczeństwo Publiczne  i Ochrona Przeciwpożarowa”  § 6060 
„zakup samochodu pożarniczego” zaplanowana kwota 500.000,00 zł. 

2. dz.600 Transport i łączność § 4270 – „powierzchniowe utrwalenie nawierzchni 
dróg asfaltowych droga gminna w Śliwkowie” zaplanowana kwota 24.000 zł – 
pozostawić tylko w tym paragrafie 4.000 zł  na doraźny remont tej drogi. 

3. dz.600 Transport i łączność § 4300 „oznakowanie dróg zgodnie z projektem stałej 
organizacji ruchu” zaplanowana kwota 15.000,00 zł 

4. dz.600 Transport i łączność § 4300 „inwentaryzacja dróg gminnych” 
zaplanowana kwota 25.000,00 zł    

5. dział 600 Transport i łączność § 6050 – „modernizacja nawierzchni dróg 
podpunkt d) droga dojazdowa do gruntów rolnych w m.Sierzchowo” 
zaplanowana kwota  30.656 zł  

6. rewitalizacja zbiornika w Zbrachlinie . 
Komisja rozważa również  możliwość przesunięcia budowy Orlika na rok 2011. 
 
Wygospodarowanie i przesunięcie funduszu przeznaczyć na zakup materiału na 
naprawę dróg gminnych.  

Komisja zwraca się z pytaniem do Pana Wójta, jeżeli jest możliwość 
dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego o przyznanie środków z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych, czy nie można wnioskować o dofinansowanie  
i poszerzenie wniosków dla pozostałych miejscowości na terenie gminy.  
 

W dziale „Oświata i Wychowanie” – komisja nie wnosi większych uwag. 
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Komisja wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu gminy na 2010 r., 
następujących propozycji: 
 

1. zamontowanie 3-4 lamp oświetleniowych w miejscowości Przypust ( fundusze ze 
sprzedaży działki) 

2. zamontowanie 3 lamp oświetleniowych w miejscowości Michalin. 
3. Podwyżka 3% wynagrodzenia dla pracowników Urzędu Gminy. 
4. Podwyższenie funduszy dla Młodzieżowej Orkiestry Gminnej do wysokości 

50.000,00 zł. 
 
Ad. 4 
W związku z wyczerpanym porządkiem obrad przewodniczący posiedzenia M. Dyko   
zamknął posiedzenie  - godz. 1400. 
 

Protokołował :  

Michał Dyko                                                                          

Przewodniczący komisji: 

         

Michał Dyko                                                                                                                             

     

  


